Τα τακτικά αριθμητικά – Les adjectifs numéraux ordinaux 
ΘΕΩΡΙΑ 
Σχηματισμός: 
· Τα τακτικά αριθμητικά σχηματίζονται προσθέτοντας την κατάληξη –ième στον κάθε αριθμό, 
              π.χ.  trois → troisième,     six → sixième etc. 
· Η κατάληξη – ième είναι ίδια και για το αρσενικό και για το θηλυκό γένος. Διαφέρει μόνο στον πληθυντικό αριθμό, όπου προστίθεται το γράμμα - s, 
Π.χ. Les élèves de notre école sont troisièmes en physique. (Οι μαθητές του σχολείου μας είναι τρίτοι στη Φυσική.)
Επιμέρους περιπτώσεις: 
· Το αριθμητικό «πρώτος – η» διαφέρει από αυτόν τον κανόνα και είναι premier – première.
· Ο αριθμός 1 – un σχηματίζεται ομαλά ως unième μόνο στους αριθμούς 
· 21 vingt et unième, 
· 31 trente et unième, 
· 41 quarante et unième, 
· 51 cinquante et unième ….
· Σε αριθμούς που τελειώνουν με το φωνήεν –e, πρώτα αφαιρώ το –e και μετά προσθέτω την κατάληξη - ième, 
Π.χ. quatre → quatrième, onze → onzième, seize → seizième, trente → trentième 
· Στον αριθμό 5, πριν την κατάληξη προσθέτω το γράμμα u, 
Cinq – cinquième 
· [bookmark: _GoBack]Στον αριθμό 9, το f της κατάληξης του αριθμού αντικαθίσταται από το γράμμα v
Neuf – neuvième 


